



參加者只需支付註冊費HK\$500元正（學生半價優惠），便將獲發高峰會通行証一張，憑証可出席為期三天的高峰會議任何一節或所有環節。
Interested parties only need to pay a registration fee of HK\$500 (50% discount for full-time students) for a Summit Pass to attend any or all of the activities throughout the three-day Summit period.

6

國際作曲家高峰會報名表格 Registration Form for the International Composers' Summit

報名截止日期
Registration Deadline
30.11.2015

請以中文/英文正楷填寫 Please complete in BLOCK LETTERS

姓名 Name		對外公布姓名 (如有需要) Name to be published (if required)	
<input type="checkbox"/> 先生 Mr. <input type="checkbox"/> 小姐 Ms. <input type="checkbox"/> 女士 Mrs. <input type="checkbox"/> 小姐 Miss		出生日期 Date of Birth (DD/MM/YY)	國籍 Nationality
聯絡電話 Contact Tel No		電郵 Email	
通訊地址 Address			
簽署 Signature		日期 Date (DD/MM/YY)	

信用卡付款 **Pay By Credit Card** (請傳真表格至本樂團 Fax to HKCO: 2815 5615)
本人授權香港中樂團從下列信用卡戶口支取訂購費用：
I hereby authorize Hong Kong Chinese Orchestra Ltd. to debit my credit card account for the settlement of my orders.

港幣 HKS _____  

持卡人姓名 Card Holder : _____

信用卡號碼 Credit Card No. : _____ 有效日期 Expiry Date : _____

簽署 Signature : _____ 日期 Date : _____

支票付款 **Pay By Cheque**
請把劃線支票「抬頭：香港中樂團有限公司」及此表格寄回本樂團下列地址，多謝！
Please enclose crossed cheque payable to "Hong Kong Chinese Orchestra Ltd." with order form and send to the following address.
Thank you!

香港中樂團：香港上環皇后大道中345號上環市政大廈7樓
Hong Kong Chinese Orchestra, 7/F, Sheung Wan Municipal Services Building, 345 Queen's Road Central, Hong Kong
電話 Telephone : (852) 3185 1600 電郵 Email : inquiries@hkco.org

* 可影印使用或上網下載：www.hkco.org May be photocopied for use or download from our website: www.hkco.org

** 本次高峰會將不設限年齡及對象，凡有興趣參加者皆可註冊參加。請把填妥的報名表格傳真、電郵或郵寄回樂團。
This symposium is open to all, regardless of age and background. To register, please fill in the Registration Form and return it to the HKCO by fax, email or mail.

傳真 FAX : (852) 2815 5615 電郵 Email : inquiries@hkco.org

香港中樂團：香港上環皇后大道中345號上環市政大廈7樓

Hong Kong Chinese Orchestra, 7/F, Sheung Wan Municipal Services Building, 345 Queen's Road Central, Hong Kong

相關諮詢請洽(+852) 3185 1648 蕭小姐 For details, please contact Ms Siu on (+852) 3185 1648.